

WorldHeart(WH) 白皮書

概要

WorldHeart (簡稱 WH) 是於 DISChain(原 ETHF)上發行的 EIP20 標準代幣，旨在創造 Web3 中的慈善價值，並以此為基礎發展 NFT 應用之 GAMEFI 以及現實物質兌換。總發行量預設為 1 億，代幣分配如下：LP 質押挖礦（鎖倉 20 年）佔 50%，LP 質押挖礦（鎖倉 1 天 - 180 天）佔 20%，基金會佔 10%，流通池佔 20%。

代幣說明

LP 質押挖礦鎖倉 20 年版本為官方質押，每日挖礦所得分配如下：50% 代幣回流池子、25% 代幣慈善捐款、15% 代幣為營運推廣用途、10% 代幣為團隊收益。25% 的慈善捐款將每月固定捐贈致不同知名的慈善機構，以促進加密或幣對社會的正循環，並作為代幣基礎下發展代幣應用的一部分。

WH 獲取方法

1. 透過 DEX/CEX 進行兌換。
2. 提供個人捐贈至當地政府合法立案或國際知名的慈善機構的捐款證明，官方驗證後將補助捐贈金額之 5%，轉換成當前 WH 幣價進行空投。
3. 完成官方發出之推廣任務獲得空投。

WH 生態發展

以 WH 作為基礎，透過加池質押 LP 代幣獲得各項資源代幣（如：水、食物... 等等），並參與生態項目獲得 NFT，最終以此 NFT 兌換實體物資。

WH 發展路線圖

- LP 質押挖礦獲得 WH（已完成）。
- 質押 WH 獲取資源代幣（已完成）。
- 合成系統。
- 採集系統。
- 公會系統。

交易系統。

社區治理 (DAO)

我們期望社區用戶共同治理，針對 DAO 成員的條件如下：

持有 50 萬 WH 相應之池子 LP 質押 30 天。

持有 20 萬 WH 相應池子並 LP 質押鎖倉 180 天。

持有 10 萬 WH 相應池子並丟入 LP 質押鎖倉 20 年。

以上三個條件若時間到如未複押，則取消 DAO 資格。

具備行銷/推廣/專業技術能力。

聯繫方式

官方推特：<https://twitter.com/worldheart301>

官方 TG：<https://t.me/Web3WorldHeart>

聯繫團隊：support@worldheart.xyz

代幣源碼：

<https://github.com/Consensys/Tokens/tree/dfd687c69d998266a95f15216b1955a4965a0a6d/contracts/eip20>

代幣合約地址及質押池網址

WH 代幣：0x9b0883fa70993932c98c342f9dbfd23d1cf7d481

SWFT-LP 代幣：0x88C42523Aa9E1D9a5467ba950239c420A6189FAB

食物(FOOD)資源代幣：0x6895fe82c6e330cb7b739a31650ea258a91622d0

水(WATER)資源代幣：0x02578025c4fda3f6ad5f6881c7217ea60a2a03be

質押 WH-DIS LP 代幣獲取 WH

質押鎖倉 1 天版

<https://tokentool.club/mining/detail/0x1deaB7d3a84B5C1E788346094A35b3AF1869d857?chainId=513100>

質押鎖倉 30 天版

<https://tokentool.club/mining/detail/0xbAC7b94d330b84AdBf497De5A7808BBE37eDd82f?chainId=513100>

質押鎖倉 180 天版

<https://tokentool.club/mining/detail/0x3A30C87be082a297f727a7856Ff991851A32f7C9?chainId=513100>

質押鎖倉 20 年版

<https://tokentool.club/mining/detail/0xE81686A046afC17899AB2703A228b537AeBc2f49?chainId=513100>

質押 WH 獲取水(WATER)

質押鎖倉 1 天版 (產出 547 水/天)

<https://tokentool.club/mining/detail/0xd7212298c6083A4fe701A9E92F6a44380f0307Ae?chainId=513100>

質押鎖倉 7 天版 (產出 2191 水/天)

<https://tokentool.club/mining/detail/0xB27B9c7339239C2B8D2Bb60bbf2659ef4EE11052?chainId=513100>

質押鎖倉 30 天版 (產出 8219 水/天)

<https://tokentool.club/mining/detail/0xB27B9c7339239C2B8D2Bb60bbf2659ef4EE11052?chainId=513100>

質押 WH 獲取食物(FOOD)

質押鎖倉 1 天版 (產出 273 食物/天)

<https://tokentool.club/mining/detail/0x9Bd9CDf4275A23B713F33B5EA5b2e2763DBdBCEA?chainId=513100>

質押鎖倉 7 天版 (產出 1095 食物/天)

<https://tokentool.club/mining/detail/0x1C14510DEBc204D043a533d064605Df0Aad8C600?chainId=513100>

質押鎖倉 30 天版 (產出 4109 食物/天)

<https://tokentool.club/mining/detail/0x0102C10d1151fc4Eab388C2315C13A58b78fA316?chainId=513100>

※本白皮書的內容可能會根據項目發展進行更新※

WorldHeart (WH) Whitepaper

Overview

WorldHeart (WH), a token issued on DISChain (formerly ETHF) under the EIP20 standard, aims to create charitable value in the Web3. It serves as the foundation for developing GAMEFI applications for NFTs and the exchange of real-world assets. The total supply is set at 100 million, with token distribution as follows: 50% for LP staking mining (locked for 20 years), 20% for LP staking mining (locked for 1 day - 180 days), 10% for the foundation, and 20% for the circulation pool.

Token Description

The LP staking mining with a 20-year lock-up is the official staking, and the daily mining rewards are allocated as follows: 50% to the token liquidity pool, 25% for charitable donations, 15% for operational promotions, and 10% for team profits. 25% of charitable donations will be regularly contributed each month to different well-known charitable organizations, promoting a positive cycle of cryptocurrencies or tokens within society and serving as part of the token's foundation for developing token applications.

How to Obtain WH

- 1.Exchange through DEX/CEX platforms.
- 2.Provide personal donations with proof of donation to locally registered government-approved or internationally renowned charitable organizations. After official verification, 5% of the donated amount will be subsidized and converted into WH tokens at the current market price for airdrop distribution.
- 3.Complete official promotional tasks for airdrop rewards.

WH Ecosystem Development

Using WH as the foundation, acquire various resource tokens (such as water, food, etc.) through staking LP tokens. Participate in ecosystem projects to obtain NFTs, ultimately exchanging these NFTs for tangible goods.

WH Development Roadmap

- Obtain WH through LP staking mining (completed).
- Stake WH to acquire resource tokens (completed).
- Synthesis system.
- Collection system.

Guild system.

Trading system.

Community Governance (DAO)

We envision community users actively participating in governance, with the following conditions for DAO membership:

Hold 500,000 WH and stake LP for 30 days in the corresponding pool.

Hold 200,000 WH, stake LP, and lock it for 180 days in the corresponding pool.

Hold 100,000 WH, stake LP, and lock it for 20 years in the corresponding pool.

If the above three conditions are not renewed upon expiration, DAO eligibility will be revoked. Additionally, possessing marketing/promotional/professional technical capabilities is essential.

Contact Information

Official Twitter: <https://twitter.com/worldheart301>

Official Telegram: <https://t.me/Web3WorldHeart>

Team Contact: support@worldheart.xyz

Token Source Code:

<https://github.com/Consensys/Tokens/tree/fdf687c69d998266a95f15216b1955a4965a0a6d/contracts/eip20>

Token Contract Addresses and Staking Pool URLs

WH Token: 0x9b0883fa70993932c98c342f9dbfd23d1cf7d481

SWFT-LP Token: 0x88C42523Aa9E1D9a5467ba950239c420A6189FAB

Food (FOOD) Resource Token: 0x6895fe82c6e330cb7b739a31650ea258a91622d0

Water (WATER) Resource Token: 0x02578025c4fda3f6ad5f6881c7217ea60a2a03be

Staking WH-DIS LP Tokens to Acquire WH

Staking and Locking for 1 Day Version

<https://tokentool.club/mining/detail/0x1deaB7d3a84B5C1E788346094A35b3AF1869d857?chainId=513100>

Staking and Locking for 30 Days Version

<https://tokentool.club/mining/detail/0xbAC7b94d330b84AdBf497De5A7808BBE37eDd82f?chainId=513100>

Staking and Locking for 180 Days Version

<https://tokentool.club/mining/detail/0x3A30C87be082a297f727a7856Ff991851A32f7C9?chainId=513100>

Staking and Locking for 20 Years Version

<https://tokentool.club/mining/detail/0xE81686A046afC17899AB2703A228b537AeBc2f49?chainId=513100>

Staking WH to Acquire Water (WATER)

Staking and Locking for 1 Day Version (Produces 547 water/day)

<https://tokentool.club/mining/detail/0xd7212298c6083A4fe701A9E92F6a44380f0307Ae?chainId=513100>

Staking and Locking for 7 Days Version (Produces 2191 water/day)

<https://tokentool.club/mining/detail/0xB27B9c7339239C2B8D2Bb60bbf2659ef4EE11052?chainId=513100>

Staking and Locking for 30 Days Version (Produces 8219 water/day)

<https://tokentool.club/mining/detail/0xB27B9c7339239C2B8D2Bb60bbf2659ef4EE11052?chainId=513100>

Staking WH to Acquire Food (FOOD)

Staking and Locking for 1 Day Version (Produces 273 food/day)

<https://tokentool.club/mining/detail/0x9Bd9CDf4275A23B713F33B5EA5b2e2763DBdBCeA?chainId=513100>

Staking and Locking for 7 Days Version (Produces 1095 food/day)

<https://tokentool.club/mining/detail/0x1C14510DEBc204D043a533d064605Df0Aad8C600?chainId=513100>

Staking and Locking for 30 Days Version (Produces 4109 food/day)

<https://tokentool.club/mining/detail/0x0102C10d1151fc4Eab388C2315C13A58b78fA316?chainId=513100>

※ The content of this whitepaper is subject to updates based on project developments. ※

